

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT4622856

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	HAUNI MASCHINENBAU AG	05/31/2016
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	HAUNI MASCHINENBAU GMBH	
Street Address:	KURT-A.-KOERBER-CHAUSSEE 8-32	
City:	HAMBURG	
State/Country:	GERMANY	
Postal Code:	21033	
PROPERTY NUMBERS Total: 2		
Property Type	Number	
Patent Number:	7279656	
Patent Number:	6720525	
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(301)215-5973	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	301-346-4505	
Email:	robert.kinberg@fisherbroyles.com, georgia.alberter@fisherbroyles.com	
Correspondent Name:	FISHERBROYLES, LLP	
Address Line 1:	945 EAST PACES FERRY ROAD NE	
Address Line 2:	SUITE 2000	
Address Line 4:	ATLANTA, GEORGIA 30328	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	08914.0001	
NAME OF SUBMITTER:	ROBERT KINBERG	
SIGNATURE:	/Robert Kinberg/	
DATE SIGNED:	10/02/2017	
Total Attachments: 2		
source=Commercial_Register_Name_Change_and_English_Translation#page1.tif		
source=Commercial_Register_Name_Change_and_English_Translation#page2.tif		

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Geschäftsanschrift, Empfangsberechtigte, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) Hauri Maschinenbau GmbH b) Hamburg Geschäftsanschrift: Kurt-A.-Körper-Chaussee 8 - 32, 21033 Hamburg c) Gegenstand des Unternehmens sind die Entwicklung, die Herstellung und der Vertrieb von Maschinen, Anlagen und technischen Geräten aller Art.	105.000.000,0 0 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. Alleinvertretungsbefugnis kann erteilt werden. Geschäftsführer können ermächtigt werden, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte vorzunehmen. b) Vorstand: Spykman, Jürgen, Schwarzenbek, *19.11.1964 Vertretungsberechtigt gemäß allgemeiner Vertretungsregelung. Geschäftsführer: Dr.-Ing. Helmut Jürgen Geestrich, *29.04.1962 Vertretungsberechtigt gemäß allgemeiner Vertretungsregelung. Geschäftsführer: Dr. Hermann, Martin, Reutlingen, *16.11.1966 Vertretungsberechtigt gemäß allgemeiner Vertretungsregelung.	Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Dr. Brälg, Ulrich, Ammersbek, *26.11.1971 Heidrich, Nils, Hamburg, *21.09.1979 Jans, Gunnar, Hamburg, *10.11.1967 Schrötte, Axel, Eschsburg, *19.08.1965 Dr. Slamer, Tobias, Ahrensburg, *28.02.1969	a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 27.04.2016 b) Entstanden durch Umwandlung im Wege des Formwechsels der Hauri Maschinenbau AG, Hamburg (Amtsgericht: Hamburg HRB 58960) nach Maßgabe des Beschlusses der Hauptversammlung vom 27.04.2016.	a) 31.05.2016 Dr. Mosenbauer b) Fall 1

PATENT

REEL: 044100 FRAME: 0115

No. of Entry	a – Company b – Headquarters', seat, business address c – Object of the enterprise	Investment capital	a – General representation b – Board of Directors, managing directors, personally liable shareholders, directors, signatories and special representation authorization	Signatory power	a – legal form, start, bylaws or business agreement	a – Date of entry b - comments
1	2	3	4	5	6	7
1	a Hauni Maschinenbau GmbH b Hamburg Business address: Kurt-A-Koerber-Chaussee 8-32, 21033 Hamburg c The object of the enterprise includes the development, the production, and the marketing of machines, systems and technical equipment of all types.	105,000,000.00 EURO	a If only one managing director is appointed, he/she represents the company. If several managing directors are appointed, the company is represented by two managing directors or a managing director together with signatory. Authorization for sole representation can be granted for carrying out legal transaction with him-/herself or as representative of a third party. b Chairman: Juergen Spykman, *11.19.1964 Authorized to represent based on the general agreement Managing director: Dr.-Ing. Juergen Heller, Geesthacht, 04.29.1962 Authorized to represent based on the general agreement Managing director: Dr. Martin Hermann, Reutlingen, *11.16.1966 Authorized to represent based on the general agreement	Signatory power together with a managing director or another legal representative: Dr. Ulrich Braig, Ammersbek, *11.26.1971 Nils Heidrich, Hamburg *09.21.1979 Jens Gunnar, Hamburg *11.10.1967 Axel Schroetke, Eschburg *08.19.1965 Dr. Tobias Stamer Ahrensburg *02.28.1969	a Limited Liability Company with bylaws dated 04.27.2016 b Created through conversion by way of a form change from the Hauni Maschinenbau AG, Hamburg (District Court Hamburg, CRR 58960) based on the legally binding resolution of the shareholder assembly on 04.27.2016	a 05.31.2016 b Dr. Mosenbauer Case 1

No. for the firm: CRR 141606